
Tabasalus 03.11.2009 
 
 
OMYC juhatuse koosoleku protokoll nr. 23 
 
 
Osalesid:  
 
Armin   Mutle    asekommodoor 
Enn   Tammaru   asekommodoor 
Tõnu  Pomerants   juhatuse liige 
Kristjan Boberg    klubi liige 
Heikki   Sibul    juhatuse liige  
 
 
Päevakord: 
 

1. Üürileping vallaga 
2. Rannakoristuse leping 
3. Koolitusrahad noortele 
4. Kai edasi arendus, kas on reaalne? 
5. Klubikaartidega seonduv 
6. Juhatuse koosolekute edaspidine korraldamine 

 
 



1. Üürileping vallaga – Heiki vaatab üle ja saadab tutvumiseks 
a. Teha kiri millal on vald nõus meid vastu võtma lepingu osas, et see oleks 

kooskõlas seadusega 
b. Kas valla jurist saaks olla juures, et võiks kohe arutada punktid läbi? 
 

2. Rannakoristuse leping – Armin saadab Kristjanile 
a. Selle pikendamine 
b. Saadetud Ennu poolt, kiri nr.5 
c. Mis on valla seisukoht, kas pikendavad meie lepingu ja mis tingimustel? 

 
3. Koolitusrahad noortele – Enn mõtleb ja arutab Reinuga läbi 

a. Rein Ottosoni Purjespordikooli kulud, nov-juuni, koolitus klassis 
b. 150kr tunnis ja 4 tundi kuus, 600kr kuu, kõige optimaalsem 30 last klassis 
c. sõlmida kolmepoolne leping Vald-Klubi-Rein Ottoson milles on fikseeritud 

kes mille eest vastutab 
d. kuidas vald maksab raha lastele kes käivad huviringides (kas on kehtestatud 

pearaha) 
e. sadama akvatooriumi ettevalmistamine laste koolitamiseks, kivivaba tsoon 

purjetajatele 
 

4. Kai parandamiseks eraldatav raha või tehnika 
a. Kas saame pikendada kaid lainemurdja näol? 
b. Territooriumi korrastamiseks ja aia välja ehitamiseks raha 
c. Kohvik-klubihoone, kas saame teha kergehituse näol 
d. Ellingu tegemine ajutise ehitisena 

 
5. Klubikaardid teha ka klubi pereliikmetele ja noorliikmetele 

a. Noorliikmed maksavad 10-ndiku liikmemaksust 
 

6. Kokkulepe edasipidiste koosolekute suhtes, järgmine koosolek 17.11.09 kell 17:00 
a. Hakkame kohtuma teisipäeviti 
b. Kaks korda kuus 

 


